
Forum Samenleving vraag mbt 
Agendapunt 9 RV zienswijze ontwerp-begroting 2025 AVU

Met veel interesse hebben wij de ontwerpbegroting van de AVU 2025 gelezen, inclusief de 
voorgestelde in te dienen zienswijze.

Afgelopen jaar heeft de raad in juni een zienswijze ingediend middels een amendement, met als 
onderwerp ‘Samen naar een circulair economie’. We zijn verheugd te lezen dat het college 
regelmatig aandacht vraagt binnen de AVU voor duurzaamheid en de noodzaak om de hoeveelheid 
afval terug te dringen.

Wij hebben de ontwerpbegroting voor 20254 doorgelezen, en hebben een aantal vragen:
1. Hoe zien wij de input van onze zienswijze van 2023 in de ontwerpbegroting die voorligt? Er 

wordt bijvoorbeeld weer meer geld gevraagd voor het verwerken van alle afval.
2. Vanaf wanneer wordt er verwacht dat de bijdrage omlaag gaat, omdat er daadwerkelijk 

minder afval te verwerken is?
3. Oudewater is, net als omliggende gemeenten, druk bezig met het verminderen van de 

hoeveelheid restafval. Stel dat alle gemeenten opeens een halvering van hun restafval 
realiseren, wat gebeurt er dan met de AVU begroting? Is de AVU en zijn de afvalverwerkers 
op dit scenario voorbereid?

4. Zijn er al plannen binnen de AVU om een soort beloningsprogramma voor gemeenten op te 
zetten, om echt werk te gaan maken van afvalvermindering? Bijvoorbeeld middels een 
staffel voor de aangeboden tonnen huisvuil? Hoe minder ton per zoveel inwoners, hoe lager 
de tonnage prijs? (dus een soort diftar maar dan voor gemeenten)

5. Op pagina 42 van de ontwerpbegroting staat een lijstje met afvalbesparingsprogramma’s die 
Afval van Utrecht aanbiedt aan gemeenten. Welke van deze programma’s neemt Oudewater 
af/is Oudewater van plan af te nemen en wanneer?

Dank vast voor het beantwoorden van de vragen.

Groet namens de Onafhankelijken, 

Annika Huizinga


